
Zápis z Rady dětí 

13. 9. 2019 

❖ Na první schůzce jsme přivítali zástupce, kteří budou v Radě 

dětí pracovat prvním rokem. 

 

❖ Bude vytvořen seznam zástupců z jednotlivých tříd, který 

bude vyvěšen na nástěnkách výchovného poradce. 

 

❖ Proběhla volba předsedy a místopředsedkyně Rady žáků. 

Předsedou se stal Martin Rypl (8. A) a místopředsedkyní 

Kateřina Vachová (7. E). 

 

❖ Byl schválen finanční příspěvek ve výši 3 000,- Kč na nákup 

košů na tříděný odpad. (Návrh paní Kittelové.) 

 

❖ Do příští schůzky si děti rozmyslí, zda schválí dar v podobě 

výtěžku za sběr papíru (listopad) pro Arpidu (či jinou 

organizaci, která pomáhá postiženým lidem). 

 

❖ Příští schůzka se uskuteční 11. 10. 2019 od 7.25 hodin 

v učebně přírodopisu (7.B). 

 

                                                                                                                                      Zapsal  Mgr. Milan Perný 

 


